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Dear customers, 

 

HEROSE GMBH has certified a quality management system according to ISO 9001:2015 and an environmental 
management system according ISO 14001:2015.  HEROSE GMBH has not been certified according to ISO 45001. 
But the management system covering a lot of the occupational health and safety management issues haven 
been adopted. 

ISO 45001 refers to occupational health and safety management system  

HEROSE GMBH has introduced an occupational safety management system. The management of the company is 
responsible for all questions of occupational safety and health protection. The management is advised and 
supported in these matters by the specialist for occupational safety and the company doctor. A health 
management system with frequent health checks and a reporting system for occupational accidents has been in 
place for some time. 

A risk management system has been installed to ensure a safe workplace for employees. This includes a fire 
protection management system with a fire protection manual and regular training courses. 

This management system is subject to a continuous improvement process, which is covered by quality 
management and lean management.  

The occupational health and safety management system is currently being further adapted in order to enable 
approval according to ISO 45001.  

  

 

HEROSE GmbH 

Thorsten Cordes – QM 
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| Rubrik: Richtlinien und Zulassungen 
 

Sehr geehrte Kunden, 

 

Die HEROSE GMBH hat ein nach ISO 9001:2015 zertifiziertes Qualitätsmanagementsystem und ISO 14001:2015 
zertifiziertes Umweltmanagementsystem. 

Die HEROSE GMBH ist nicht nach ISO 45001 zertifiziert. Es wurde jedoch ein Managementsysteme eingeführt, 
die einen Großteil der Arbeitsschutzmanagementfragen abdeckt. 

ISO 45001, Managementsysteme für Sicherheit und Gesundheit bei der Arbeit 

Die HEROSE GMBH hat ein Arbeitsschutzmanagementsystem eingeführt. Für alle Fragen der Arbeitssicherheit 
und des Gesundheitsschutzes ist die Geschäftsleitung des Unternehmens zuständig. Die Geschäftsleitung wird 
in diesen Themen durch die Fachkraft für Arbeitssicherheit und dem Betriebsarzt*in beraten und unterstützt.  
Ein Gesundheitsmanagementsystem mit häufigen Gesundheitschecks und einem Meldesystem für Arbeitsunfälle 
besteht bereits seit einiger Zeit. 

Zur Gewährleistung eines sicheren Arbeitsplatzes für die Mitarbeiter wurde ein Risikomanagementsystem 
installiert. Dazu gehört auch ein Brandschutzmanagementsystem mit einem Brandschutzhandbuch und 
regelmäßigen Schulungen. 

Alle Managementsysteme unterliegen einem kontinuierlichen Verbesserungsprozess, der durch 
Qualitätsmanagement und Lean Management unterstützt wird. 

Das Arbeitsschutzmanagementsystem wird derzeit weiter angepasst, um die Zulassung nach ISO45001 zu 
ermöglichen. 
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